
Protokół  Nr  XLVI /2018 

z  obrad  XLVI  sesji Rady Miasta Rypin  w dniu 19 stycznia   2018 r. w Urzędzie Miasta Rypin pod 

przewodnictwem p. Jarosława Sochackiego – Przewodniczącego Rady Miasta.  

 

Na stan 15 członków Rady obecnych było  15.  

Lista obecności stanowi zał. Nr 1 do protokołu.  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad XLVI sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie przedmiotu obrad sesji. 

3. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

4. Podjęcie uchwały  w sprawie  ustalenia  diet  i zwrotu kosztów  podróży służbowych  dla  

radnych  Rady Miasta Rypin . 

5. Sprawy różne . 

6.   Zamknięcie  obrad  XLVI  sesji Rady Miasta Rypin. 

 

      Ad. 1 i 2 

Przewodniczący Rady Miasta Rypin, p. Jarosław Sochacki otworzył obrady XLVI sesji Rady Miasta 

Rypin i stwierdził quorum. Na sali obecnych było 15 radnych. Następnie zapoznał radnych z 

przedmiotem obrad  sesji. Sesja zwołana została na wniosek  ¼ ustawowego składu Rady Miasta.   

Przedstawił wniosek o zwołanie sesji. Wniosek stanowi zał. nr 2 do  protokołu.  

 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek  obrad sesji, po czym  poddał go  pod głosowanie. 

Rada Miasta Rypin  15  głosami „za”, jednogłośnie przyjęła porządek obrad XLVI  sesji Rady 

Miasta Rypin. 

 



Ad.4a 

Przewodniczący Rady Miasta   przedstawił projekt uchwały  Nr XLVI/307/2018   w sprawie  

ustalenia  diet  i zwrotu kosztów  podróży służbowych  dla  radnych  Rady Miasta Rypin .  

Przewodniczący Rady informował , że  należy  podjąć  nową uchwałę dot. diet radnych . 

Dotychczas  wysokość diet  liczona była  według  wskaźnika  procentowego  od minimalnego 

wynagrodzenia  za pracę  obowiązującego na  terytorium  Rzeczypospolitej Polskiej . Zdaniem 

mecenasa p. Galka  ustalenie diet  w formie  zryczałtowanej  w oparciu o zapisy  ustawy z dnia  23 

grudnia  1999 roku  o kształtowaniu wynagrodzeń  w państwowej sferze budżetowej  oraz 

zmianie  niektórych ustaw  pozwoli  uniknąć  przekroczenia maksymalnej wysokości  diety 

radnego  ustalonej  w Rozporządzeniu  Rady Ministrów  z dnia  26 lipca  2000r. w sprawie  

maksymalnej   wysokości   diet  przysługujących  radnemu gminy.  

Skarbnik Miasta dodała, że  kwota  bazowa  wynosi   75 % tj.  2013,10 zł  i dieta radnego będzie 

liczona od tej  kwoty bazowej. Tak wysokość  diet jest liczona w większości  samorządów.  

       Przewodniczący  Rady Miasta   poddał pod głosowanie  w/w projekt uchwały . 

     Rada Miasta Rypin  14  głosami „za „   przy 1  „wstrzymującym „  podjęła  uchwałę Nr       

     XLVI/307/2018   w sprawie  ustalenia  diet  i zwrotu kosztów  podróży służbowych  dla  radnych      

     Rady Miasta Rypin . 

      Uchwała Nr  XLVI/307/2018  stanowi zał. nr   3 do protokołu.  

 

     Ad. 5 

     W sprawach różnych  Przewodniczący  Rady przedstawił sprawę pisma Firmy Handlowo –              

    Usługowej „Emilia „  o  przeniesienie   tablicy  informacyjnej  z ul. Rynek na ul. Jana  Pawła II. 

    Pan Karol Chmielewski  wyjaśniał, że  p. radny Rafał Jankowski  wystąpił o postawienie   

    przedmiotowej  tablicy  informacyjnej  przy ul. Rynek. Znaleziono miejsce przy budynku Straży    

    Pożarnej . Kiedy chciano zamontować tablicę, wówczas p. Żuchowska  właścicielka w/w firmy      

    wezwała Policję. Sprawa  trafiła  w grudniu ub. roku na  posiedzenie Komisji  Bezpieczeństwa,    



Porządku Publicznego i  Ochrony Środowiska, która wydała pozytywną opinie co do jej postawienia 

przy budynku Straży  Pożarnej . Wówczas p. Żuchowska zwróciła się   z prośbą o postawienie tej 

tablicy przy ul. Jana Pawła II. Sprawa była ponownie przedmiotem obrad Komisji w styczniu tego 

roku, gdzie Komisja podtrzymała  swoje stanowisko.  

Radny p. Janusz Chojnacki zauważył, że pismo jest   skierowane przez osobę, która  nie jest stroną w 

postepowaniu ( wynajmuje tylko lokal od Straży  Pożarnej ) . 

Radny p. Dariusz Kędzierski  przedstawił zdjęcia tej posesji informując jednocześnie, że  inicjatywa 

postawienia tej tablicy  wyniknęła  na prośbę tamtejszych mieszkańców.  

Przewodniczący  Rady Miasta  poprosił Radę  Miasta  o zajęcie stanowiska  w tej sprawie. 

Rada Miasta Rypin  13 głosami „za „ jednogłośnie  postanowiła o  postawieniu tablicy 

informacyjnej  przy ul. Rynek, tym samym negatywnie  rozpatrując   przedmiotową  prośbę. 

 

Ad.6 

Przewodniczący Rady   Miasta zamknął obrady XLVI sesji.  

 

   

 

Protokołowała :                                                               Przewodniczący  Rady Miasta Rypin  : 

 

Mariola Małecka                                                                    Jarosław     Sochacki  

  

 

 

 


